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Na 
pewno ta inwestycja znacz co poprawi komfort i bez-
piecze stwo wszystkich uczestników ruchu. Jest ona 
dowodem dobrej wspó pracy z samorz dem województwa 
wielkopolskiego, za co bardzo dzi kujemy

Ewa Pilarczyk

Potrzeby 
w zakresie budowy obwodnic w Wielkopol-
sce s  bardzo du e. Na szcz cie obwodnica 
w Mikstacie nie b dzie ani najwi ksza, ani 

najbardziej kosztowna, co na pewno sprzyja 
jej budowie

To jest bardzo potrzebna i oczekiwana 
przez mieszka ców inwestycja. Droga woje-
wódzka 447 przebiega przez centrum Mikstatu 
generuj c bardzo du y ruch obok szko y, ko-
cio a, domów. Wszyscy mamy wiadomo , 

jakie to niebezpieczne i uci liwe. Setki wa -
cych dziesi tki ton tirów i ci gników siod owych 
przewo cych bele drewna nie tylko niszcz  
nawierzchni  ulic, zatruwaj  spalinami centrum 
miasta, powoduj  ha as, p kanie cian, ale 
przede wszystkim zagra aj  bezpiecze stwu 
mieszka ców, w tym dzieci id cych do szko y
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OBWODNICA - NA TO CZEKALI MY!


